
Elevrådsmøde 29.03.2024 kl. 11.10 på biblioteket

Dagsorden:

1. Velkommen

Fra 7. klasse er Angelia valgt som ny repræsentant og Esther som suppleant.

2. Ønsker fra klasserne

5. kl.:

- Flere bøger på biblioteket (PLC-udvalget arbejder på sagen)

- Bedre rengøring på toiletterne (Bibber)

- Oprydning i redskaber i køkkenet (evt. arbejdsdag på lørdag?)

- Panna-/ Techbane

7. kl.:

- Mulighed for at spille paddletennis på skolen (usandsynligt)

- Mulighed for indeordning for de store (5.-9. kl.) i dårligt vejr. Konsekvens: Ud!

Rikke går videre med disse på næste lærermøde.

3. Frikvarters-legekassen

Der mangler stadig rigtig mange ting. Alle går tilbage i klassen og ser efter, om der er

skole-redskaber og leder udendørs.

På et møde umiddelbart før sommerferien rydder vi op og indkøber nyt, så det er klar til

næste skoleår.

Elevrådet synes, at Sørens idé om, at de har ansvar for at låse op- og i til frikvarters-

legekassen, er god.

4. Åben sal

Aftalen om åben sal for klasserne på skift i frikvartererne er pt sat i bero grundet idrætsuge

og nu dejligt forårsvejr. Eleverne ønsker, at ordningen fortsætter også om sommeren, da det

giver flere muligheder for forskellige aktiviteter/bevægelse.

Rikke går videre med dette til næste lærermøde.



5. Postkasse

Esther og Angelia fra 7. klasse vil gerne stå for at lave en ønske-postkasse, som kan hænges

op i indgangen. Heri kan alle elever skrive deres ønsker til elevrådet.

6. Næste skoleår

Rikke beder elevrådet om at tænke over, hvilke konkrete mål, de kunne tænke sig at arbejde

med næste skoleår. Punktet tages op igen næste gang.

7. Vi afventer stadig nyt ift.

- Genbrugsbyttebiksen

- Pannabane/Leg på streg

- Gardiner i enkelte klasser og faglokaler

- Optegning af 11-mands baner på Sporteren

- Opdelte drenge- og pigetoiletter

- Forhæng i omklædningsrum


